
 

 

 

 

 
 

 Kraków,  14 stycznia 2021 r. 

 

Interpelacja 

 

 Prezydent Miasta Krakowa 

 prof. Jacek Majchrowski 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

proszę o informację ws. pozyskanych przez Gminę Miejską Kraków terenów pod zieleń 

publiczną (parki, zieleńce, skwery, tereny leśne i inne) od 2015 r. z podziałem na 

poszczególne lata. Proszę o wykaz gruntów, ich powierzchnię, przeznaczenie oraz kwoty 

za jakie zostały pozyskane i podmiot, od którego Kraków je nabył. 

 

 

 Z poważaniem, 

 /-/ Łukasz Maślona 


